
Muistio

G-piirin III-alueen lohkojen 1 ja 2 Aluefoorumi

Aika: 23.11.2021 klo 18.00- 20.10
Paikka: Vilppulan Koskisali 

1. Kokouksen avaus:
Lohkon puheenjohtaja Toivo Aliranta avasi kokouksen ja toivotti osallistujat 
tervetulleeksi. Aliranta pyysi Toivo Vehmaanperää tekemään muistion kokouksesta.

2. Osallistujat:
Toivo Aliranta Lohkon pj. Markku Kauppinen VDG, Olavi Vesanen GMT
Mikko Kauranen AR säätiö, Toivo Lehtinen LCIF säätiö.
LC Vilppula:  Juha Anttila, Erkki Iso-Markku, Toivo Vehmaanperä
LC Vilppula/Koski:  Kari Meronen, Jorma Loijas.
LC Mänttä: Seppo Haverinen, Jaakko Karppinen, Ilkka Sainio
LC Mänttä/Ilves:  Jaakko Harjumäki, Martti Toivola
LC Mänttä/Esterit:  Piia Tenkula (kohdat 1-3)
LC Kuorevesi: Taisto Rinne, Pekka Ikonen, Leila Repo
LC Jämsä: Erkki Mäntylä
LC Jämsä/Himos: Raimo Laakso, Heimo Takkinen.
Yhteensä 22 

3. Nuorisovaihto tilanne:
Piia Tenkula kertoi nuorisovaihtotilanteesta.  Korona on edelleen kysymysmerkki. 
Tällä kaudella Euroopan matkat ovat ohjelmassa. Suomen leirit on toteutumassa  joten 
isäntäperheitä tarvitaan. 

4. Klubien jäsentilanne.
GMT Olavi Vesanen alusti Suomen ja G-Piirin jäsentilanteesta. Piirin jäsenmäärässä on 
vähennystä 11 henkilö.
Mänttä-Vilppula alueella on väestöpohjaan nähden hyvä klubi ja jäsenmäärä. 
Klubien pitäisi tehdä suunnitelma millä saadaan uusia jäseniä ja pidettyä nykyiset 
jäsenet. Piirin Varapiirikuvernööri on myös haussa.  

Klubien Tilanne:
LC Vilppula: 35 jäsentä kaudella on yksi eronnut ja yksi uusi on saatu tilalle. 
Nuoria on vaikeampi saada mukaan. Pitäisi huomioida uusijäsen ettei heti laiteta 
virka/vastuu tehtäviin vaan annetaan ensin tutustua ja perehtyä klubitoimintaan.
Puolisot on myös pyrittävä saamaan mukaan toimintaan.  



LC Mänttä: Nyt 25 jäsentä, jäsentietoja on perattu viimeaikana ja siksi pudotusta.  Uuden 
jäsenen huomiointi ettei heti alussa laiteta vaativiin tehtäviin. 

LC Mänttä/Ilves: 21 jäsentä. Uusi jäsen olisi hyvä sijoittaa heti sopiviin tehtäviin. Näin 
saataisiin sitoutumaan ja pysymään klubissa. 

LC Vilppula/Koski; 24 jäsentä. Kolmen viimevuodenaikana on saatu 5 uutta jäsentä, 
vähennystä on myös tapahtunut. 

LC Jämsä/Himos: 20 jäsentä joista 15 aktiivista. uusia ei ole tullut. 

LC Kuorevesi: 18 jäsentä. Hienoista nousua on tullut viimevuosina. Jäsenten keski-ikä 
on kuitenkin korkea. Kun saadaan uusi jäsen, niin presidentin olisi hyvä pitää 
alkuvaiheessa aktiivisesti yhteyttä uuteen jäseneen. 

LC Jämsänseutu: 23 jäsentä. Tilanne on ollut vakaa, tälle kaudelle on tullut yhden 
vähennys. Uudelle jäsenen tehtävienjaossa pitää huomioida mihin kukin henkilö 
soveltuu. 

Erkki Iso-Markku nosti esiin Kummin roolin. Kummin pitäisi huolehtia uudesta jäsenestä 
opastaa klubitoimintaan ja pitää aktiivisesti yhteyttä.
Toivo Aliranta kannusti klubeja tekemään klubi viihtyvyyskyselyn ja hyödyntämään 
tuloksia klubitoiminnassa.  

5. LCIF säätiö
Toivo lehtinen alusti LCIF toiminnasta. Kampanja 100 on viimeinen keräysvuosi 
menossa. Tavoite on että G-piirin kaikki klubit osallistuvat keräykseen päättämällään 
summalla. Lions- liitto päätti viimeisen keräysvuoden tavoitteeksi 100$ / jäsen. On 
loppukirin aika. 

6. AR-säätiö
Mikko Kauranen kertoi säätiön toiminasta. G-piirin tavoite kaudelle on saada 10 uutta 
ritaria ja myydä 500 adressia. Uusien ritareita on saatu hyvin joten tavoite tullaan 
ylittämään. Säätiöllä on hyvä rahatilanne joten avustuksia kannattaa hakea sopiviin 
kohteisiin. 
Yhteinen Melvin Jones ja Aarne Ritari juhla järjestetään 5.3.2022 Muuramessa. 

7. VDG puheenvuoro.
Markku Kauppinen toi G-piirin terveiset. Tälle kaudelle on jokaiselle kuukaudelle oma 
teema. Tavoite on että klubitapaamisissa käsiteltäisiin kunkin kuukauden teemaa. Klubi 
voi myös valita jonkun kauden teemoista ja tehdä siitä aktiviteetin. 
Piirin eri johtajat ovat klubien käytettävissä joten hyödyntäkää näitä kun tarve tulee. 
Raportoikaa MYLCI:n kautta kaikki tekemänne aktiviteetit. Muuten ne eivät tule Liiton 
ja järjestön tietoon. Aktiviteetistä pitäisi saada juttuja myös paikaliseen mediaan. Näin 
saadaan näkyvyyttä. Pyytäkää isompiin aktiviteetteihin kumppaniksi myös paikallisia 
järjestöjä. 



8. Klubien aktiviteetit.
Kevättalvella Mänttä-Vilppulan klubit järjestävät yhdessä Nuorten Leijonahiihdot. 
Tapahtuman yhteyshenkilönä on Toivo Aliranta. 

LC Vilppula/Koski
Meronen kertoi Hyvärisenlammen luontopolku ja laavu aktiviteetista. Hanke oli suuri, se 
kesti kolme vuotta ja talkootöitä tehtiin 1500 tuntia. Hankkeeseen saatiin myös AR-
säätiöltä avustusta.  Nyt laavut ovat valmiina ja kaikkien käytettävissä. Toivotaan että 
myös paikalliset klubit hyödyntävät paikkaa. 

LC Jämsä/Himos
Olemme avustanee klubin entisen jäsenen omaishoitajaa, tuuraamalla häntä vapaapäivinä 
Hyvänpäivän aktiviteettinä on viety paikalisen kehitysvammakotiin täytekakkuja. 

LC Mänttä/Ilves
Kesän suurin aktiviteetti oli Serlachius museon pysäköinnin ohjaus yhdessä LC Mäntän 
klubien kanssa. 
Suunnitelmissa on yhdessä LC Mäntän kanssa laavunrakentamista Mäntän Päiväkodille. 
Harjumäki kertoi Sotaveteraanien perinneyhdistyksen perustamisesta ja toivoi siihen 
paikallisia klubeja mukaan. 

LC Jämsänseutu.
Tämän kauden teemana on Leijonille näkyvyyttä. Ollaan oltu mukana rallissa, tehty 
linnunpönttöjä ja pussitettu hiekoitussepeliä myytäväksi toritapahtumassa, 
Jouluaaton 24-tien valaisu lyhdyillä noin 40km matkalla.  
Tammikuussa järjestetään lohkon yhteinen kirkkopyhä. 

LC Kuorevesi
Kulmat kuntoon teemalla päivitetään ja uusitaan Hallin vanhentuneet Infotaulut. 
Projektissa on mukana myös paikallisia järjestöjä talkootunteja tehty 150. 

LC Mänttä
60-v juhlajärjestelyt. Tehtiin yhdessä ammattikoulun kanssa 170 kynttilälyhtyä, jotka 
lahjoitettiin Seurakunnalle sankarihaudoille sijoitettavaksi
Lemmenpolun kunnostusta on tehty, tähän on saatu myös AR-säätiön avustusta. 

LC Vilppula
50v juhlat pidettiin. Perinteiset aktiviteetit ovat Joululehti ja Joulukatu. 
Tulossa on Liikennepuiston liikennemerkkien kunnostus ja uusiminen. 
Pikkujoulut pidettiin yhdessä Vilppula/Kosken kanssa. Pikkujouluissa järjestettiin 
huutokauppa jonka tuotto oli 770€. Tämä lahjoitettiin Seurakunnan diakoniatyönkautta 
jaettavaksi ruokalahjakortteina vähävaraisille perheille ja vanhuksille. 
 
Muistion vakuudeksi Toivo Vehmaanperä 


